
Kommunaludvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 1. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KOU alm. del

Spørgsmål 78
Vil ministeren kommentere sagen om udbud af Svendborg Kommunes entre-
prenørafdeling, som beskrevet i bl.a. Fyns Amts Avis d. 27-2-2012 og Fyens
Stiftstidende d. 28-2-2012, særligt med fokus på, at et flertal i byrådet tilsyne-
ladende ikke vil vælge det tilbud, der er bedst og billigst? Vil ministeren des-
uden oplyse, hvilke initiativer ministeren vil tage for at sikre, at der ved udbud
ikke bliver tale om skin-udbud, men at man vælger det tilbud, der er bedst og
billigst ud fra de opstillede kriterier.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liv Holm Andersen
formand
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